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INTERPELACJA 

Panie Prezydencie. 
Kolejny raz zwróciła się do mnie Rada Zakładowa Pracowników Żłobków Miejskich w 

sprawie wynagrodzeń w przyszłym roku. Wzrost płacy minimalnej zarówno w tym roku, jak i 
planowany w roku 2021, powoduje daleko idące spłaszczenie wynagrodzeń pomiędzy 
poszczególnymi stanowiskami. Powoduje to dysonans między pracownikami, których 
odpowiedzialność jest bardzo zróżnicowana. 

Panie Prezydencie, czy planowane są przez urząd miejski zmiany w wynagradzaniu 
pracowników Żłobków Miejskich w zależności od zajmowanych stanowisk i wynikających z tego 
zróżnicowanych form odpowiedzialności? 

Czy i w jakim terminie będą podjęte rozmowy z organizacją zakładową dotyczące zmiany 
warunków wynagradzania w 2021 roku? 


